
 
 
 
Kommunfullmäktige i Ulricehamn 
 
Motion om åtgärder för ökat invånarantal 
Målet att nå 25 000 invånare nåddes 2022 (ca 25 108 invånare). Efter det har invånarantalet i 
Ulricehamns kommun minskat och kommunen räknar med en fortsatt kraftig minskning av 
antalet födda barn. 

Vi i Nya Ulricehamn vill bidra till en god utveckling inom såväl kommunal som privat 
verksamhet. Att kommunen växer i lagom takt är gynnsamt för hela kommunens utveckling. 

En ökad befolkning skapar förutsättningar för en livskraftig och dynamisk kommun med ett rikt 
utbud av service, arbetsmöjligheter och fritidsaktiviteter. Detta i sin tur bidrar till en hög 
livskvalitet för invånarna och gör kommunen mer attraktiv för både befintliga och nya invånare. 
För att åstadkomma en positiv befolkningstillväxt behöver kommunen identifiera och ta vara på 
möjligheterna som finns. Det kan handla om att öka utbudet av bostäder, skapa fler 
arbetstillfällen, förbättra kvalitet och tillgänglighet till barnomsorg, utbildning och vård. 
 
Nya Ulricehamn föreslår därför att kommunstyrelsen får i uppdrag att: 

• Utarbeta en strategi för befolkningstillväxt som innehåller tydliga mål och åtgärder för 
att öka invånarantalet i Ulricehamns kommun. 

• Genomföra en analys av kommunens styrkor och svagheter i syfte att identifiera 
områden där kommunen kan förbättras och bli mer attraktiv för nya invånare. 

• Utveckla en plan för hur kommunen kan öka utbudet av bostäder, särskilt inom 
områden som attraherar unga vuxna och familjer. 

• Ta fram en planering och struktur som säkrar samarbete med lokala företag och 
organisationer för att skapa fler arbetstillfällen och förbättra tillgängligheten till 
utbildning och yrkesutbildning. 

• Öka insatserna för att marknadsföra Ulricehamns kommun som en attraktiv plats att bo 
och verka i, både nationellt och internationellt. 

• Genomföra en fjärde Leva Bo Mässa med fokus på större städer och kommuner i vårt 
närområde. Mässan ska marknadsföra Ulricehamns kommun som en plats som 
erbjuder bra boende, service och ett rikt liv för många målgrupper. 

 
Ulricehamn 2025-01-29 
 
Markus Håkansson 
Nya Ulricehamn 



 
 
 
Kommunfullmäktige i Ulricehamn 
 
Motion om ny anslutning från väg 1709 (Tvärredsvägen) till väg 1704 (gamla R40) 
I dagsläget löper väg 1709 rakt genom Villastaden, vilket medför att tung trafik och annan 
genomfartstrafik passerar genom bostadsområdet. Detta skapar inte bara en bullrig och 
stressig miljö utan påverkar också invånarnas livskvalitet negativt. Genom att istället bygga 
en ny anslutning från väg 1709, mellan Brunn och Villastaden, till väg 1704 kan man 
åstadkomma en rad betydande förbättringar för både boende och resenärer. 
 
Den nya vägdragningen skulle avlasta Villastaden från stora delar av trafiken och därmed 
skapa en lugnare, tryggare och mer trivsam miljö. Utan genomfartstrafik förbättras 
boendemiljön avsevärt, med renare luft, lägre ljudnivåer och en större känsla av säkerhet för 
både barn och vuxna. Dessutom skulle en förbättrad miljö öka attraktiviteten för området, 
vilket i sin tur kan leda till stigande fastighetsvärden och en tryggare närmiljö. 
 
Vidare skulle den nya anslutningen till väg 1704 göra att det blir betydligt enklare att ta sig till 
Rönnåsen och motorvägen. Detta skulle gynna de som pendlar genom att erbjuda en 
smidigare och mer effektiv resväg. Dessutom skulle trafiken inne i Ulricehamn minska, vilket 
ytterligare bidrar till en bättre stads- och boendemiljö. 
 
Att omdirigera trafiken är därför inte bara en investering i infrastrukturen utan också en 
investering i människors välbefinnande och Ulricehamns kommuns framtid. 
 
Därför föreslår Nya Ulricehamn att kommunstyrelsens får i uppdrag: 
Att undersöka möjligheten till att skapa en sådan anslutning. 
 
Att ta fram en kostnadsberäkning för en sådan anslutning. 
 
Ulricehamn 2025-01-29 
 
Mikael Levander 
Nya Ulricehamn 



Från: Ulricehamns kommun <no-reply@ulricehamn.se> 
Skickat: den 29 december 2024 13:55 
Till: Ulricehamnsförslag 
Ämne: Inkommet Ulricehamnsförslag 
 

Det har kommit in ett Ulricehamnsförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se. 

Ulricehamnsförslag 

Skriv ditt 
Ulricehamnsförslag: 

Jag föreslår att Ulricehamns kommun slutar med kalavverkning och beslutar att 
använda hyggesfritt skogsbruk på sin egen mark. Hyggesfritt skogsbruk är en 
övergripande benämning för olika skogsskötselmetoder som 
inte kallägger marken. Det innefattar olika former av blädning, plockhuggning, 
luckhuggning och skärmar* - beroende på vilken sorts skog det handlar om. 
Hyggesfritt skogsbruk gynnar den biologiska mångfalden och bevarar skog för 
friluftsliv och rekreation. Samtidigt sparar man pengar för nyplantering. 
Förslaget innebär även hyggesfritt skogsbruk i Brunnsnäs skogen. 
*) Källa: https://www.skogsstyrelsen.se/globalassets/bruka-skog/olika-satt-att-
skota-din-skog/hyggesfritt/broschyr-om-hyggesfritt-skogsbruk.pdf  

Förnamn: Barbara 
Efternamn: Fertl 
E-post: 
Gatuadress:  
Postnummer:  
Postort:  
 



Från: Ulricehamns kommun <no-reply@ulricehamn.se> 
Skickat: den 11 november 2024 16:40 
Till: Ulricehamnsförslag 
Ämne: Inkommet Ulricehamnsförslag 
 
 

Det har kommit in ett Ulricehamnsförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se. 

Ulricehamnsförslag 

Skriv ditt 
Ulricehamnsförslag: 

När Ulricehamns kommun om något år byter system för att samla in hushållssopor 
föreslår jag att kommunen också utreder om de samtidigt skulle kunna erbjuda en 
tjänst för att samla in villaägares trädgårdsavfall. Förslagsvis skulle villaägarna 
erbjudas att få en stor trädgårdstunna som mot en avgift skulle tömmas 1 
gång/månad under växtsäsongen april till oktober. Sådana lösningar finns redan 
nu i exempelvis Ängelholms och Båstads kommuner. 
Detta skulle innebära betydligt mindre transporter och också en lättnad för 
återvinningscentralen i Ulricehamn. 

Förnamn: Martin 

Efternamn: Larsson 

E-post: 

Gatuadress:  

Postnummer:  

Postort:  

 



Från: Ulricehamns kommun <no-reply@ulricehamn.se> 
Skickat: den 24 januari 2025 16:27 
Till: Ulricehamnsförslag 
Ämne: Inkommet Ulricehamnsförslag 
 

Det har kommit in ett Ulricehamnsförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se. 

Ulricehamnsförslag 

Skriv ditt Ulricehamnsförslag: Behålla eller återinföra 2 semesterperioder inom vården.  
Förnamn: Emma 
Efternamn: Wålberg 
E-post: 
Gatuadress:  
Postnummer:  
Postort:  
 




